

MEMORIAL CHARITY FUND/ PERSONAL CHARITY FUND

MANAGED BY THE YAYASAN BELIA BUDDHIST MALAYSIA

纪念慈善基金/个人慈善基金

由马来西亚佛教发展基金会保管



www.ybbm.com.my

YAYASAN BELIA BUDDHIST MALAYSIA 马来西亚佛教发展基金会
MEMORIAL CHARITY FUND / PERSONAL CHARITY FUND 纪念慈善基金/个人慈善基金

- () **MEMORIAL CHARITY FUND** 纪念慈善基金
() **PERSONAL CHARITY FUND** 个人慈善基金
() **EXISTING FUND** (Top-up amount, tick one of the above fund)
已成立基金者, 要增加基金数额, 请选择一项以上的基金。

(English 英文) _____

(Chinese 中文) _____

Name of Contributor 捐献者:

(English 英文) _____

(Chinese 中文) _____

Contributor Address 捐献者地址: _____

Contributor Tel 捐献者电话: _____

I, hereby enclosed herewith the cheque /M.O. No: _____
(Ringgit: _____) being my contribution towards the Memorial Charity
Fund / Personal Charity Fund.

我 _____ 兹附上马币 _____ 之支票/
汇票号码: _____ 以捐献予纪念慈善基金/个人慈善基金。

Kindly enclosed 1 non-returnable passport size photograph of the person named
after the fund for our attention. 敬请附上此项慈善基金善心人士之半身照(恕
不退还)乙张, 以供本会存档。

Cheques made payable to "YAYASAN BELIA BUDDHIST MALAYSIA", and send
to 129, 1st Floor, Seang Tek Road, 10400 Penang or bank into the account
stated below. Please send us your pay in slip together with your form. Thank you.

支票抬头处敬请注明支付予"YAYASAN BELIA BUDDHIST MALAYSIA", 并寄
至129, 1st Floor, Seang Tek Road, 10400 Penang或汇入以下规定的银行账
户。敬请将存单, 连同您的表格寄上。谢谢!

AmBank A/C No.8881030796844.

For office use only

Code No. 编号:

Receipt No. 收据号码:



1. 马来西亚佛教发展基金会接受委托成立与保管以个人名义设立纪念慈善基金/个人慈善基金。
2. 马来西亚佛教发展基金会设立纪念慈善基金/个人慈善基金以方便个人从事长期性福利工作。
3. 凡一次过捐献两千令吉或以上者，可要求以其名义设立慈善基金。
4. 基金会以个别慈善基金之名义，处理善款。
5. 为求统一，所有慈善基金定名如下:-
<姓名>法师/居士/先生/女士/小姐个人慈善基金。
如已去世者，纪念<姓名>法师/居士/先生/女士/小姐慈善基金。
6. 马来西亚佛教发展基金会于收到捐款之后，即以基金会名义作银行定期存款。
7. 慈善基金所得之利息将作下列用途:-
 - 颁发清寒子弟高等教育助学金，帮助优秀佛青在大学深造。
 - 每年颁发奖励金予马来西亚佛学院优秀之在家学生。
 - 设立大专学院佛学会赞助计划，赞助校园佛青活动。
8. 捐献者姓名将刊登于基金会之常年会务报告书。
9. 马来西亚佛教发展基金会保留权利随时修改本条例。
10. 有意设立上述慈善基金者，敬请联络:-

1. The YAYASAN BELIA BUDDHIST MALAYSIA accepts the responsibility to set up and manage Memorial Charity Fund / Personal Charity Fund in individual names.
2. The Yayasan initiated the setting up of Memorial Charity Fund / Personal Charity Fund to encourage individuals to do charitable work on a long term basis.
3. Anybody who donates RM2,000 or more to the Yayasan will have a fund set up in his / her name managed by the Yayasan.
4. The Yayasan will do charity in the individual name of such fund.
5. For uniformity, all funds are named the following way:-
< Name > Personal Charity Fund
For the deceased person, < Name > Memorial Charity Fund.
6. On receipt of the donation, the Yayasan shall put in fixed deposit at a bank.
7. The interest derived will be utilised for the following purpose:-
 - Giving Tertiary Education Grants to University students yearly.
 - Offering Study Grants to lay students of the Malaysian Buddhist Institute yearly.
 - Sponsoring annual projects organized by the University groups for introducing Buddhism in the campuses.
8. The names of the donors will be published in the Yayasan Annual Report.
9. The Yayasan reserves the right to review these regulations at any time.
10. Those interested in setting up the fund, please contact:-



马来西亚佛教发展基金会
YAYASAN BELIA BUDDHIST MALAYSIA
129, 1st Floor, Jalan Seang Tek, 10400 Penang, Malaysia.

Tel 电话: +604 228 7146
H/P 手提: +6019 418 7146
Fax 传真: +604 229 0093
Email 电邮: ybbmhq@gmail.com

www.ybbm.com.my